
€ 

Gemeente 

£ 

Pp 

Drechterland 

Verslag vergadering 

Presidium Drechterland d.d. 24 

januari 

2022 

Aanwezig: (CDA), (VVD), (PDL), 

(GBD), (SPD) 

en 

(fractie Bosch) 

M. 

Pijl (voorzitter) 

en J.N.M. Commandeur 

(griffier) 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

1. 

Opening 

De voorzitter 
opent 

de 

vergadering 

en heet eenieder welkom. 

2. 

Verslag vergadering 

20 december 2021; 

Het 

verslag 

wordt 

overeenkomstig 

de 

notulering vastgesteld. 

3. 

Ingekomen 

stukken en 

mededelingen: 

a. 

Hybride vergaderen (zie bijlagen) 

en 

inspraak bij digitale RTG-bijeenkomsten; 

De voorzitter 

verwijst 

naar de 

bijgevoegde 

informatie en stelt vast dat 

hybride vergaderen 

nu 

eenmaal niet 

mogelijk 

is. Er is dan 

geen sprake 

van 

rechtsgeldige beraadslagingen 

en/of 

besluiten. De wet staat het niet toe. We 

vergaderen 

of 

fysiek 

of 

digitaal tijdens 

een 

vergadering 

en niet beide 

tegelijk. 

Dit heeft 
te 

maken 
met 

het 

gegeven 

dat deelnemers een 

zogenoemd gelijk speelveld 

moeten 
hebben, 

te weten of allemaal 

fysiek aanwezig 

of 

allemaal 

digitaal aanwezig. 

Het 

presidium 
neemt 

kennis van de informatie. 

Daarnaast is het 
gewenst 

om een 

standpunt 

te 

bepalen 

of het 

digitaal vergaderen 

voortzetting 

behoeft nu de 

maatregelen versoepeld 

worden en de risico’s voor een 

groter 

beroep op 

de 

gezondheidszorg aanzienlijk 

afnemen. Mochten we 

overigens 

weer in een 

loekdown-situatie terecht 
komen, 

dan zullen we naast het 

schriftelijk 

indienen van 

zienswijzen 

ook 

desgewenst 

een 

digitale vergaderlink 

faciliteren voor derden. Dit om de 

mogelijkheden 

tot interactie te verruimen. 

Voor wat betreft de 

nabije 

toekomst stelt 

hij 

voor in het 

vervolg 

in ieder 

geval fysiek 

te 

vergaderen 

als 

sprake 

is van 

RTG-bijeenkomsten (mede vanwege 

de 

inspraak derden). 

Ook de 

raadsvergaderingen 

kunnen in 

principe fysiek, 

mits er een 

vergaderquorum (de 

helft 

+ 

1) 

is. Nu is het zo dat als één 

persoon 

niet 

aanwezig 

is 

(in quarantaine 

of 

besmet) 

we 

digitaal gaan. 

Het 

lijkt 

hem 

gewenst 

daar 
wat 

nuancering 

in aan 
te 

brengen 

en de 

grens 
te 

leggen op 

een 

afwezigheid 

van 3 

personen 

of meer. In dat 

geval 

wordt 

digitaal vergaderd. 

Dus 

bij afwezigheid 

van 2 

personen 

of minder 

vergaderen 

we in het 

vervolg fysiek. 

Immers 

er kan ook 

gewoon 

iemand 

afwezig zijn wegens vakantie, persoonlijke omstandigheden 

of 

ziekte. Publiek kan ook 

gewoon 

weer 

aanwezig zijn. 

Een en ander uiteraard met 

inachtneming 

van de 

coronamaatregelen, zolang 

die van kracht 

zijn. 

Bij bijzondere omstandigheden 

die hier niet 

zijn 

omschreven 

plegen 

we 

desgewenst 

nader 

overleg. 

Voor wat betreft de 

themabijeenkomsten 

kiezen we voor 

fysiek 

daar waar de 

bijeenkomst 

in 

belangrijke 
mate 

ook interactief is. Is echter 

sprake 

van 

voornamelijk “zenden”, 
zoals 

bijv. 

algemene informatieverstrekking, 

dan vindt de 

bijeenkomst digitaal plaats. 

Het 

presidium 

stemt in met de 

voorgestelde werkwijze. 

b. 

Besluitvorming 

GS 

ingesteld 

bezwaar Enkhuizen 
tegen 

verdeelsleutel SED 

(zie 

brief 

van GS in de 

Ingekomen stukken); 

De voorzitter 

verduidelijkt 

een en ander. Het 

blijkt 

dat GS het 

standpunt 

inneemt dat de 

(externe) 

commissie van 

wijzen 

met voldoende kennis van zaken en een 

zorgvuldige 

afweging het juiste 

advies heeft 

gegeven. 

GS 

volgt 

dat en stelt dat de raad van Enkhuizen 

ten 
onrechte bezwaar heeft 

aangetekend. 

Ook meldt GS dat het 

algemeen 

bestuur 

uiterlijk 



28 februari a.s. de 

SED-begroting 

2022 
moet 

hebben 

vastgesteld. 

Eventueel in 
te 

stellen 

beroep 

heeft 

geen 

schorsende 
— 

en/of 

opschortende werking. 

Het 

presidium 

neemt kennis van de informatie. 

c. Voorstel besloten 

bijpraatsessie 

31 

januari 

2022 

(mondeling); 

De voorzitter licht toe dat er vanuit het 

college 

de behoefte 

aanwezig 

is om in beslotenheid 

met 
elkaar van 

gedachten 
te 

wisselen over de 

grondontwikkelingen 

en 

—posities 
ten westen 

van de 

Tolweg 

in 

Hoogkarspel. Hij 

stelt voor komende 

maandag 

31 

januari a.s, 
aanvang 

20.00 
uur, 

daarvoor te 

plannen. 

De 

bijeenkomst 

is 

fysiek 

en ook 

toegankelijk 

voor 

fractievertegenwoordigers. 

Wel 

geldt 

de 

geheimhoudingsplicht. 

Het 

presidium 

stemt hiermee in. 

d. Verzoek wethouder om enkele 

leerlingen 

van het 

Kerspel 

iets 
te 

laten vertellen voor 

aanvang 

van een RTG-bijeenkomst of 

raadsvergadering 

over een netwerkschommel 

op 

het 

schoolplein 

; 

De voorzitter licht een en ander 
toe. 

De schoolkinderen hebben 
naast 

een 

bijdrage 

van de 

gemeente 
ook zelf de 

nodige inspanningen 

verricht om middelen binnen te halen en met het 

fraaie resultaat dat het 

project gerealiseerd 

kon worden. 

Zij 

wensen dat 

graag 

te 

presenteren. 

Het 

presidium 

stemt in met een 

gelegenheid voorafgaande 

aan een 

RTG-bijeenkomst (14 

februari 

a.s.). 

4, 

Conceptagenda 

RTG 14 februari 2022 

(zie bijlage); 

De voorzitter 

verduidelijkt 

de 

agenda. 

Deze is 

nog 

wel onder 
voorbehoud, 

omdat de 

conceptvoorstellen 

komende 

dinsdag nog 

in de 

collegevergadering 

worden behandeld. 

Cluster 1 

(voorzitter: 

-__ 

Overdracht 

eigendom 

De Stofmolen aan de 

Stichting 

De Westfriese Molens 

- 

_Zienswijzeprocedure 

Kadernota’s 2023 GR-en 

Cluster 2 

(voorzitter: 

- 

_ 

Vaststellen Manifest 

Burgerpartieipätie 

- 

__Peilnotitie Beleidskader WMO 2022 ev. 

- 

Vaststellen 

Verordening Jeugdhulp 

2022 

Een en ander wordt 

toegelicht. 

Met de 

voorlopige RTG-agenda 

wordt 

ingestemd. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

5. 
Spreekrecht (tijdgebruik) raadsvergaderingen (zie bijlage); 

a 

licht toe dat 

regelmatig sprake 

is van een inefficiënt 

gebruik 

van het 

spreekrecht, 

waardoor 

agendapunten 

niet met voldoende 

tijd 

kunnen worden 

afgehandeld, 

worden 

doorgeschoven 

naar een 

volgende vergadering 

en zelfs 

afgelopen 

keer de 

raadsvergadering 

over twee avonden moest worden 

gehouden. 

In dit verband 

wijst hij 

ook 

op 

het 

vragenkwartiertje 

dat 

volgens 

hem 

erg lang 

duurt en daarmee een 

beslag legt op 

de 

beschikbare 

tijd 

voor 

beraadslaging 

en 

besluitvorming. Hij vraagt 
of dit anders kan worden 

geregeld. 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Vervolgens 

ontstaat een 

discussie, waarbij 

de voorzitter meedeelt dat raadsleden en fracties 

in 

principe 

zelf 

verantwoordelijk zijn 

voor de 

wijze 

van 

optreden 

en de 

lengte 

van de 

betogen. 

De 

praktijk wijst 

ook uit dat er behoefte bestaat aan debat. Ook 

blijkt 

dat woordvoerders 

veelal 
terug 

komen 

op 

wat al 

gezegd 

is 

(herhalingen) 

en ook wethouders korter van stof 

kunnen 

zijn. Anderzijds 
staan 

de 

verkiezingen 

voor de deur en dat betekent ook dat fracties 

zich willen 

profileren. 

Als de raad dat wil is 

hij 

bereid 

spreektijd 

in te voeren voor de 1° en 2° 

termijn 

en 

daarop 

het 

reglement 

van orde aan te 

passen. 

Ook is de 

praktijk 

van het 

vragenkwartiertje 

al meerdere malen 

besproken 

in het 

presidium. 

Het 

blijkt 

dat dit 

kwartiertje 

wordt 

gebruikt 

voor veel 

vragen 

en niet 

altijd 

het 

juiste 

karakter 

(korte vragen 

en de actualiteit 

rakende) 

in het 

oog 

wordt 

gehouden. 

Misschien is het een 



idee dat 

vragen 

voor het 

vragenkwartiertje 

in ieder 

geval 

via de fractievoorzitter worden 

ingediend, 

zodat deze kan toezien 

op 

de aard van de 

vraagstelling 

en ook het aantal 

vragen 

per 

fractie kan bewaken. 

Tenslotte wordt 

nog 

aandacht 

gevraagd 

voor het indienen van moties en amendementen en 

wordt 

aangedrongen 

om deze 

uiterlijk vrijdagmorgen 

voor de raad aan te leveren aan de 

griffie. 

Nu 

wijst 

de 

praktijk 

uit dat deze 

(laat) 

in het weekend of 

op 

de 

maandag 

binnen 

komen. Naast het 

gegeven 

dat soms vooraf 

overleg 

met de 

griffie noodzakelijk 

is en ook de 

raadsleden zelf 

tijd 

moeten hebben om kennis te nemen van een motie of amendement 

c.q. 

overleg 

binnen de fractie 

gewenst is, 
leidt een 

(te) 

late 

indiening 
tot 

problemen. 

Dit kan 
met 

een 

beetje goede 

wil voorkomen worden en komt de effectiviteit van het raadsinstrument 

uiteindelijk 

ten 

goede. 

Meegegeven 

wordt een en ander 

nadrukkelijk 

te 

bespreken 

binnen de fracties en de 

afgesproken gedragslijn 

in de nieuwe 

bestuursperiode 

te 

herbevestigen 

en 

consequent 
na te 

leven. 

Het 

presidium 

neemt een en ander voor 

kennisgeving 

aan. 

6. 

Rondvraag; 

deelt van het 

agendapunt Recycleplan 

van hedenavond een 

bespreekpunt 

te 
willen maken 

vanwege 

nieuwe aanvullende informatie van de wethouder. 

Ook deelt 

hij 

mee 

bij 

het 

agendapunt Bestemmingsplan speelterrein 

Padlandschool een 

stemverklaring 

af te 

leggen, waarbij hij 

meedeelt niet aan de 

beraadslagingen, 

noch aan de 

besluitvorming 
te 

zullen deelnemen 

vanwege 

het bekleden van een 

vrijwilligersfunctie bij 

de 

school. 

Het 

presidium 

neemt het voor 

kennisgeving 

aan. 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Niets meer aan de orde 

zijnde 

sluit de voorzitter de 

vergadering. 

Aldus 

vastgesteld 

in de 

vergadering 

van het Presidium van 28 februari 2022. 

De 

griffier, 

De 
voorzitter, 

J.N.M. Commandeur M. 

Pijl 



Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is 
achterwege gelaten op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld
correspondeert met de bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

 J  Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van 
de eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


